
Styremøte 10
Hovedstyre i Spanskrøret 2024

________________________________________________________________________

Dato: 25.08.24

Sted: kont

Ordstyrer: Mariken

Referent: Sofie

Tilstede: alle

Fraværende: Christian, IT fredrik

Oppsummering

Kakebaker/ snacks og kaffekoker ansvarlig

- Bok Fredrik

Runde rundt bordet

Hvem Kommentar

Mariken Jobbet mye med skole, hytta, Italia, fadderukene

Sofie skole, hytta, flytta inn på Singsaker studenthjem

Erik Konta, ikke vann hjemma, hatt ferie

Christian

Mia Spania og Kroatia, tegna litt Buuu, bytta
studie #taper

It Fredrik

Bok Fredrik Danmark, klatra, konta

Veslemøy Feltkurs, vært i fjøset, ødela mobilen pga Bergen

Maren Feltkurs, kont (det gikk bra), Sveits, favoritthobby:
sende mails

Hanna Jobba med fadderuka og gjennomført fadderuka wohoo



Rasmus Jobba, to landslagssamlinger, rubiks kube nm

Oppdatering rundt vervarbeid

Hvem Kommentar

Mariken Styrt med 17 mai frokost og laget en egen overlevering
til det slik at det skal bli lettere for neste mann/ kvinne.
Maila angående copyright saken. Laget nytt forslag til
Faddersjef stillingsinnstruks. Nv møter og LL. Laget
utlånsliste for NV - gangen. Takeover på snap for ntnu
og teknologi om spanskrøret

Sofie Begynt å planlegge opptaksturen (Transport, pris,
økonomiske midler), insta og søndagsinnlegg. Den
endelige påmeldingen for IT-dagene er klar.

Erik Vi har fått gitar! God kontroll på det aller meste av
innbetalinger

Christian

Mia Booket quiz for semesteret på Work Work:

● 25.september
● 30.oktober
● 27.november

Booket foredrag med NTNU karriere om
kompetanseutvikling og kompetansekartlegging for
studiet og andre jobbmuligheter for lektorer i realfag

● 14.oktober kl.17-19

Planlegger et foredrag sammen med Erudio om
utveksling med en studieveileder på NTNU, samt
prøver å få med Emma (forrige fagleder) som har vært
på utveksling for en Q&A.

It Fredrik

Bok Fredrik Fadderutgave til avisa

Veslemøy Fått meldt på både herre-og damelag til 7dentligaen og
rapporteret til IE. Lagt ut bindade påmeldig, må pusha
meir der. Påmelding til Snøhetta er ute og det meste er
planlagt. Treningstider til fotball og volleyball er booka.



Maren Ordner til immballet! og begynt å planlegge året!

Hanna Gjenomført fadderuka og alt som har med det å gjøre.
skal få gjort det resterende straks.

Ris/ros

Hvem R(i/o)ses for hva

Hanna Ros til Hanna og fadderkomiteen for en veldig bra fadderuke!!!

Maren Ros for å ordne med immball

Sofie Ros for å hjelpe meg med å ordne nytt spanskrør

Spanks

Hvem har
sendt inn

Hvem skal få
spank Grunnlag for spank Tas den?

Mariken Veslemøy For å sende spank på snap ja



Erik Hanna

For å ikke ha spanskrøret grønt på
PowerPointen

ja

Erik Mariken For å ikke fikse det over^^ Nei



Fredrik Bok Fredrik Bok eller
Erik

Spank til hvem enn som har feil. Erik
sier det er pant på vodka flasker, jeg
sier at det ikke er det

ja

Hanna Erik
For å ikke gi meg de 11k kronene jeg
la ut

Ja

Veslemøy Fredrik bok For å ikkje fiksa Birk sin tekst i aviso Ja

------------------------- -------------------------

Vi slutter med spanks her fordi det er
en del i fadderuka og et par stykk er
borte. ca 14.august

Styrets forslagskasse

Hva Hva har kommet inn?

5 klasse dalje

Heisann!

Etter å ha observert at en stor del av mitt kull dessverre skal droppe ut, så innså
jeg at det å skulle fullføre dette studiet er en større og sjeldnere bragd enn det
jeg i utgangspunktet så for meg. Derfor kom jeg på ideen om å lage en 5. klasse
dalje, som du kan kan skaffe om du har kommet deg helt til sisteåret på studiet.



Vil være ett fint symbol på alt man har kommet seg gjennom og ikke minst stas
med noe så eksklusivt.

Beste hilsen
David

Høres smart ut! Få noen til å lage dette evt noen i femte klasse som liker
grafisk design. Sofie sender melding til noen som kan passe oppgaven.

Saker <33

Sak 1: Oppdatering av lisenssaken Innmelder: Mariken
Tid: 5 min

Bakgrunn

Den er betalt.
Har snakket med studentrådet om mulig refusjon av faktura. Vi kan
prøve å søke til IE om de vil gi støtte til dette, men det er ikke sikkert.

+ ekstra info til fredrik angående nettsiden

Diskusjon

Konklusjon

Handlingsplan Må få innlogging på nettsiden, sendt melding til IT Fredrik

Sak 3: Oppdatering og tanker rundt en psykt vanlig uke Innmelder: Mariken
Tid: 7 min

Sak 2: Oppdatering av stillingsinstrukser Innmelder: Mariken
Tid: 3 min

Bakgrunn

Inkludering av undergrupper i fadderperioden. Mariken har skrevet
et forslag til oppdatering av kontaktlæreren sin stillingsinstruks, for
at undergruppene blir inkludert mer under fadderperioden.
Forslag til ny stillingsinstruks for kontaktlærer

Diskusjon

Konklusjon

Handlingsplan Godkjent etter stemming

https://docs.google.com/document/d/1CsgrpMwWN-1nMrJcdHZ_rKvEyF5dYa_boeWNEPVmwTo/edit


Bakgrunn
Mariken går gjennom hva vi kom frem til på NV-møtet, og hvordan vi
tenker å bruke pengene.

Diskusjon Det ble tatt opp at pengene kunne bli sendt til en organisasjon (psykisk helse organisasjon)
Eller at hver linjeforening har ansvar for hver sin dag

Konklusjon

Handlingsplan Vi kan være med på å ha hver vår dag, men ønsker helst at pengene blir donert til en god sak.

Sak 4: Oppløsning av LURVELEVEN Innmelder: Mariken
Tid: 5 min

Bakgrunn

Jeg har blitt administrator for gruppen på FB, og informasjon om
mail/drive til LURVELEVEN blir informert om i mitt overleveringskriv
slik at det skal være mulig å gjenopprette gruppen ved en senere
anledning. Alle fremtidige Rektorer skal bli administratorer av
gruppen på fb, slik at den holdes intakt ved mulig oppstart.

Diskusjon Flere i førsteklasse kan muligens være interessert

Konklusjon

Handlingsplan Rasmus legger ut i kullgruppen om noen i første klasse kunne vært interessert i gjenopprette
LURVELEVEN

Sak 5: Gjennomgang av 17.mai frokost
Innmelder: Mariken
og Sofie
Tid: 7 min

Bakgrunn

Vi burde ha delt ut ansvarsoppgaver i forkant av 17. mai. Det ble mye
jobb for meg og Sofie da det var en del som forsvant når vi skulle
rydde opp. Vi ble innkalt til et møte med Kontorsjef angående
vasking. Jeg (Mariken) har opprettet et dokument til neste styre/
Rektor angående gjennomføring og planlegging av fremtidige 17.
mai feiringer.

Diskusjon

Konklusjon

Handlingsplan I driven er det lagt en oversikt over hvordan det skal bli gjort til neste gang, så neste styret har
en bedre oversikt. Viktig å fordele vasking på forhånd slik at alle bidrar

Sak 6: Regler for utlån av gjenstander og kontoret til arrangementer som
ikke arrangeres av linjeforeningen.

Innmelder: Mariken
Tid: 3 min



Bakgrunn

Ila eksamensperioden/ sommerferien dukket det opp noen
henvendelser i forhold til å låne kontoret og andre ting av
enkeltpersoner. Jeg avklarte sakene med sofie, men tenkte å høre
hva dere tenkte i forhold til beslutningene vi tok:)

Diskusjon

Konklusjon

Handlingsplan Styret stiller seg enig. Sier man ja til en må man si ja til alle

Sak 7: Evaluering av fadderperioden og komiteopptak Innmelder: Mariken
Tid: 10 min

Bakgrunn

Hanna må publisere evaluering av fadderperioden så snart som
mulig:)
Instatakeover om komiteene og opptak
Alle som har bilder av fadderuken sender til Sofie

Diskusjon

Begynne allerede til uken med instatakeover for de ulike komiteene

Man: Legger ut at det kommer komitetakover til uken
Tirs: Maren
Ons: Bok Fredrik
Tors: Veslemøy
Fre: Mia
Lør: Fredrik IT
Søn: Christian, her legges også ut opptaket dermed må Christian avslutte før klokken åtte

Konklusjon

Handlingsplan

6 komiteer har takeover til uken. Sofie legger ut instastory på mandag om at nå kommer det
takovers i tillegg til litt info på spanskrøret sin facebookside. Opptaket blir lagt ut på søndag og
er ute en uke. Stenges altså søndag 8.september. På mandagen fordeler komitelederene hvem
som havner i de ulike gruppene.

Sak 8: Fast møtetid Innmelder: Mariken
Tid: 3 min

Bakgrunn
Vi må prøve å finne en fast møtetid. Kan hende denne må endres på
når vi vet mer om praksis, men greit å få et fast tidspunkt.

Diskusjon

Konklusjon

Handlingsplan Mariken sender en doodle

Sak 9: Pride tog Innmelder: Mariken
Tid: 3 min



Bakgrunn Lørdag 14. september 13.00 pride tog.

Diskusjon Tog før immball

Konklusjon

Handlingsplan

Tar det opp igjen på neste møte. Mariken sender mail å hører og finner ansvarspersoner utenfor
styret

Tar fellesbilde og bilde av Rasmus før Erudio sitt ball 13. i to-tiden cirka

Sak 10: Styregenser til elevrådsrepresentant Innmelder: Sofie
Tid: 2 min

Bakgrunn

- Elevrådsrepresentant trenger genser og spanskrør

Er du interessert? Prisen er 309kr

Diskusjon

Konklusjon

Handlingsplan Rasmus vil ha, Sofie bestiller



Sak X: Sosialt med styret <3
Innmelder: Mariken
+ Sofie
Tid: 5 min

Bakgrunn
- Sofie vil også ta opp hvor mange som tenker seg på de ulike

eksterne arrangementene, og da spesielt Erudioimmball og
Berg jub.

Diskusjon

Konklusjon Kan ha vors og pizzakveld hos Hanna

Handlingsplan Venter med sosialkveld til etter immballet.

Sak Y: Opptakstur Innmelder: Sofie
Tid: 12 min

Bakgrunn
- Pris, transport, hyttevakter, organisering og planlegging
- Ikke noter i denne pga førstisene, så alt dette tar vi i

dokumentet som ligger på disken

Diskusjon

Konklusjon

Handlingsplan

Eventuelt kommet opp under møtet

Sak og/eller navn Konklusjon

Immballet Få flere folk med!

Handlingsplan videre

Saksnr. + Navn Handlingsplan



Forslagskasse: 5
klasse dalje

Høres smart ut! Få noen til å lage dette evt noen i femte klasse som liker grafisk
design. Sofie sender melding til noen som kan passe oppgaven.

Sak 1: Oppdatering
av lisenssaken

Må få innlogging på nettsiden, sendt melding til IT Fredrik

Sak 2: Oppdatering
av
stillingsinstrukser

Godkjent etter stemming

Sak 3: Oppdatering
og tanker rundt en
psykt vanlig uke

Vi kan være med på å ha hver vår dag, men ønsker helst at pengene blir donert til en
god sak.

Sak 4: Oppløsning
av LURVELEVEN

Rasmus legger ut i kullgruppen om noen i første klasse kunne vært interessert i
gjenopprette LURVELEVEN

Sak 5:
Gjennomgang av
17.mai frokost

I driven er det lagt en oversikt over hvordan det skal bli gjort til neste gang, så neste
styret har en bedre oversikt. Viktig å fordele vasking på forhånd slik at alle bidrar

Sak 6: Regler for
utlån av gjenstander
og kontoret til
arrangementer som
ikke arrangeres av
linjeforeningen.

Styret stiller seg enig. Sier man ja til en må man si ja til alle

Sak 7: Evaluering
av fadderperioden
og komiteopptak

6 komiteer har takeover til uken. Sofie legger ut instastory på mandag om at nå
kommer det takovers i tillegg til litt info på spanskrøret sin facebookside. Opptaket blir
lagt ut på søndag og er ute en uke. Stenges altså søndag 8.september. På mandagen
fordeler komitelederene hvem som havner i de ulike gruppene.

Sak 8: Fast møtetid Mariken sender en doodle

Sak 9: Pride tog
Tar det opp igjen på neste møte. Mariken sender mail å hører og finner
ansvarspersoner utenfor styret

Tar fellesbilde og bilde av Rasmus før Erudio sitt ball 13. i to-tiden cirka

Sak 10: Styregenser
til
elevrådsrepresentan
t

Rasmus vil ha, Sofie bestiller

Sak X: Sosialt med
styret <3

Venter med sosialkveld til etter immballet.

Møtekritikk



● NSTR


